
 

 

 

Poznań, 30 marca 2022 r. 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

 

Interpelacja 

 

w sprawie działań Urzędu Miasta w kwestii skargi na działania 

podejmowane przez Dyrektor Młodzieżowego Domu  

Kultury nr 1 w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w związku z uznaniem za zasadną skargi Rady Rodziców MDK nr 1 w Poznaniu 

na Dyrektor tej jednostki oraz ze stanowiskiem Komisji Skarg i Wniosków   

i Petycji zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie następujących informacji:  

1) Czy Urząd Miasta Poznania podjął działania w ww. kwestii. Jeśli tak, to 

jakie to były działania i kiedy zostały podjęte? Jeśli nie, to proszę o 

wyjaśnienie, dlaczego działania nie zostały podjęte. 

2) Jakie istnieją w Urzędzie Miasta Poznania wewnętrzne procedury 

postępowania w stosunku do samego UMP, miejskich jednostek 

organizacyjnych, w tym młodzieżowych domów kultury i szkół  

w przypadku otrzymania sygnałów o nieprawidłowościach, na przykład 

skargi uznanej za zasadną jeśli chodzi o kwestie  

A) związane z mobbingiem 

B) związane z nieprawidłościami finansowymi 

C) związane z niedopełnianiem procedur wyborczych do gremiów 

formalnych. 

 

 

Dziękuję uprzejmie za odpowiedź, 

 

Marta Mazurek 

Radna Miasta Poznania 

 


